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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hová tűnt évi közel 6000 gyermek?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!
 
Mindenhol  azt  halljuk,  olvassuk,  hogy  ez  a  kormány  családbarát  és  milyen  sikereket  ért  el  a
gyermekvállalás terén. A számok alapján azonban még sem. 2010-ig soha nem fordult elő, hogy egy
évben 90 ezernél kevesebb gyerek született volna, azóta viszont ötször (2011, 2013, 2018, 2019,
2022)  is.  A  KSH által  közzétett  évközi  adatokból  arra  lehet  következtetni,  hogy idén  minden
eddiginél kevesebb gyerek fog megszületni, hiszen szeptemberig 64.655 gyermek született.
A KSH  adataival  nehéz  vitatkozni.  Egyértelműen  mutatják,  hogy  2002-2010  között  évenként
átlagosan  96.388 gyerek született, 2011-2022 között viszont átlagosan 90.643 gyerek született.  Az
„elmúlt nyolc év” (2002-2010. évek) a gyermekvállalás terén sokkal jobb eredményt tud felmutatni
ezen  a  területen,  mint  az  Orbán-kormány,  jóval  kevesebbet  költve  hangzatos  propagandára.
Évenként átlagosan 5.745 gyermekkel kevesebb született meg az Önök kormányzása alatt.
 
 
A fentiek alapján kérdezem Miniszterelnök urat:
 
1. Hová tűnt az Önök nagyszerű családtámogatási rendszere ellenére évi 5.745 gyerek?
2. Hogyan éli meg Ön, hogy a Gyurcsány-kormány a gyermekvállalás terén sokkal jobb eredményt 
tudott elérni?
 
Várom válaszát
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